
 

 

Notulen Algemene Ledenvergadering K.A.V. Alcuinus op 14 april 2010, Zentrale Studienberatung RWTH, 

Templergraben 83, Aachen 

 

 
Aanwezig:  Ben A´Campo, Arjan Gelissen, Anish Bosch, Ruud Rademakers, Chris Beckers, Emile de Bruyn, 

Luc Hamers, Wendy Robben, Carina Ramakers, Lotte Cuperus, Ike Baaten, Bram Faaij 
 
Afgemeld:  Luana Habets, Tim Lauterbach, Roy Dolmans, Nils Horbach, Henri Hazen, Rene Bastiaan Net 
 
Afwezig: Roel van Hoof, Jennikke Bakker, Maria del Coral Ocampo Mercado, Catherine Hermans,  

Patrick Loijens, Rob Krewinkel, Rob Oligschlaeger, Benjamin Wilkosz, André Xhonneux,  
Luc Hamers, Dominik Geisler, Irene de Wispelaere, Ike Baaten, Frans Kremer 

 
 

1. Opening 
 
De voorzitter opent de vergadering om 19.14u. Hij heet iedereen van harte welkom en vraagt iedereen zijn/haar 
GSM uit te zetten. Verder wijst hij erop dat er tijdens de vergadering een rookverbod geldt. 
 

2. Vaststellen definitieve agenda 
 
De voorgestelde agenda wordt zonder wijzigingen door de Algemene Ledenvergadering aangenomen. 
 

3. Notulen Algemene Ledenvergadering 28 oktober 2009 
 
De notulen van de vorige ledenvergadering worden na het corrigeren van enkele inhoudelijke fouten en spelfouten 
door de Algemene Ledenvergadering aangenomen. 
 

4. Ingekomen stukken 
 
- Afmelding voor de ALV van 14 april 2010 van Henri Hazen. 

- Afmelding voor de ALV van 14 april 2010 van Nils Horbach. 

- Afmelding voor de ALV van 14 april 2010 van Rene Bastiaan Net. 

- Afmelding voor de ALV van 14 april 2010 van Roy Dolmans. 

- Afmelding voor de ALV van 14 april 2010 van Tim Lauterbach. 

- Afmelding voor de ALV van 14 april 2010 van Luana Habets. 

- Uitnodiging voor een bezoek aan de afvalverbrandingsinstallatie te Weisweiler op 31 maart 2010, namens de 

Deutsch-Niederländische Gesellschaft (via Luc Hamers). 

- Uitnodiging voor een wandeltocht, georganiseerd door de Oudherenbonden van zowel K.A.V. Alcuinus als ook 

A.V. Hollandia. Deze vindt plaats op zaterdag 24 april 2010 (via Wendy Robben, lid bestuur OHB K.A.V. 

Alcuinus). 

- Uitnodiging voor deelname aan een “Deutsch-Niederländisches Forum” op 22 April 2010 in het SuperC. 

Organisator is de Deutsch-Niederländische Gesellschaft (via Luc Hamers). 

- Voorstel van Wendy Robben om een bespreking te organiseren tussen het een afvaardiging bestuur van de 

Oudherenbond en een afvaardiging van bestuur en Voorlichtingscommissie van de Activitas (deze bespreking 

heeft inmiddels plaatsgevonden). 

- Uitnodiging voor de Algemene Ledenvergadering van de Oudherenbond, die plaatsvindt op zaterdag 6 februari 

aanstaande. 

 

5. Bestuursmededelingen  
 
Ruud Rademakers licht een en ander toe wat betreft de actuele stand van zaken binnen de vereniging. De 
vereniging bestaat op het moment uit 17 leden. Dit ledenaantal is als volgt opgedeeld: 13 Activitas-leden, 1 
aspirant-lid en daarnaast heeft de vereniging 3 zogenaamde vrienden. 



 
Tijdens de bestuursvergaderingen zijn geen noemenswaardige besluiten genomen. Voornamelijke thema´s waren 
het afsluiten van de organisatie van het Lustrumfeest en het voorbereiden  van verschillende activiteiten. Hierover 
zal Ben A´Campo tijdens het commissieverslag van de Accie meer vertellen. 
 
Wezenlijke contacten met andere verenigingen en instanties had het bestuur het afgelopen Semester niet. Voor 
de jaarvergadering van de OHB op zaterdag 6 februari 2010 heeft het voltallige bestuur van Activitas zich spijtig 
afgemeld. 
 

6a. Financieel overzicht 

 
Ben A´Campo licht de financiële situatie van de vereniging toe aan de hand van het financieel verslag dat als 
bijlage bij deze notulen te vinden is.  
 

6b. Verslag Kascontrolecommissie 
 
Lotte Cuperus en Bram Faaij hebben deze keer de kascontrole uitgevoerd. Zij hebben geen misstanden 
bevonden. 
 

6c. Ontslag Kascontrolecommissie 
 
De kascontrolecommissie wordt door de Algemene Ledenvergadering per handopsteking uit haar functie 
ontslagen (8 stemmen voor, 0 tegen, 0 onthouding). 
 

7. Commissie- en werkgroepverslagen 
 
Activiteitencommissie (ACCIE) 
 
Ben A´Campo heeft het woord. De activiteiten van het afgelopen semester worden kort genoemd. 
 
Dit semester hebben de volgende activiteiten plaatsgevonden: 
 
- Alcuinus-Camp-Trip 2009 (vervangende Erstsemester-Intro-Activiteit) 

- MadSint (surprise-avond) 

- Kerstmarkt 1.0 

- Kerstmarkt 2.0 

- Bowlen 

 
Chris Beckers betreurt het feit dat slechts één iemand de “Ersti-Grill” heeft bezocht die dit jaar op de Camp-Trip in 
Woffelsbach plaatsvond (buiten de deelnemers aan de Camp-Trip zelf). De aanwezige personen geven aan dat 
de uitnodiging wel is aangekomen. De afstand tot Woffelsbach werd ook niet als een probleem ondervonden, 
echter kwam de uitnodiging wel vrij laat. 
 
De komende tijd staan de volgende activiteiten op het programma: 
- Pannenkoekwerpen, zondag 18 april 2010 om 15.00u in het Westpark in Aken. Dit is tevens een 

kennismakingsactiviteit voor alle deelnemers (ook niet-leden) aan de Batavierenrace. 

- Batavierenrace, 23 t/m 25 april 2010 te Nijmegen/Enschede. De bijdrage is onlangs verlaagd (50 euro voor 
zowel leden als niet-leden). Vertrek van het busje is dit jaar om 11.30u. Ook dit jaar vertrekt er weer minimaal 
één auto het ´s avonds voor diegenen die overdag nog moeten werken. Ben A´Campo doet verder nog enkele 
organisatorische mededelingen. Zo zijn er tot nu toe slechts 15 aanmeldingen, er roept hij een ieder op om 
nog mensen aan te dragen voor deelname. 

- Grill (of bij slecht weer pokeravond) begin mei 2010 (bij voorkeur 6 mei). 

- Deze zomer vindt er voor het eerst een oldtimer-tourtocht plaats. Een precieze datum wordt nog vastgelegd. 
Wendy Robben stelt voor om dit te combineren met een activiteit van de Oudherenbond op 13 juni 
aanstaande. Deze organiseert dan namelijk een brunch met een aansluitende auto-puzzeltocht. De Activitas is 
voor deze activiteit hartelijk uitgenodigd. 

- Een stapavondje in Nijmegen staat ook nog altijd gepland. Anish Bosch zorgt voor de organisatie van deze 
nieuwe activiteit. 



Chris Beckers stelt voor om met de Activitas deel te nemen het televisieprogramma “ter land, ter zee en in de 
lucht”, voor zover er deze zomer weer opnames voor dit programma plaatsvinden. 
 
Wendy Robben neemt het woord. Ze deelt mede dat op 13 juni 2010 een brunch plaatsvindt georganiseerd door 
de Oudherenbond. Aansluitend zal een auto-puzzeltocht plaatsvinden. De Activitas is hiervoor hartelijk 
uitgenodigd. Verder vindt op 18 of 25 september een bezoek aan de maaswerken (in de buurt van Maastricht) 
plaats. Op deze laatstgenoemde activiteit zal naast de Activitas ook de Oudherenbond A.V. Hollandia worden 
uitgenodigd (een Activitas hebben zij momenteel niet). Op 30 oktober 2010 vindt verder het jaardiner van de 
Oudherenbond plaats. 
 
Arjan Gelissen vertelt dat hij contact heeft gehad met de vereniging voor Luxemburgse studenten in Aken. Deze 
vereniging heeft Alcuinus uitgenodigd voor een “zuip-contest”. Er is veel animo om deze uitnodiging aan te nemen. 
Het festijn zal op een nog nader te noemen datum plaatsvinden in café “Cactus” te Aken. 
 
Ruud Rademakers stelt voor om op 5 juni 2010 een bezoek te brengen aan het mini-festival “Maastricht Live”. 
 
Actueelwerkgroep 
 
Anish Bosch vertelt dat het afgelopen semester twee “Alcuinus Actueel’s” zijn uitgekomen, te weten één editie 
tijdens de bowling-activiteit en één editie tijdens het Lustrum 2009. 
Indien er genoeg kopij wordt aangedragen komt er een volgende editie van de Alcuinus Actueel tijdens de 
volgende Batavierenrace 2009. 
 
Internetcommissie 
De coördinator van de Internetcommissie, Tim Lauterbach, is helaas afwezig.  
 
Chris Beckers en Luc Hamers lichten toe, dat de internetpagina zal worden vernieuwd. Er wordt een CMS-
systeem geïntroduceerd. Dit maakt het voor alle bestuursleden en coördinatoren mogelijk om eenvoudig de 
inhoud van de Alcuinus-webpagina aan te passen. 
 
Na het opzetten van de nieuwe internetpagina zal Chris Beckers een korte inwijzings-avond organiseren, waar alle 
mensen die met de nieuwe internetpagina te maken krijgen, een korte introductie krijgen hoe ze de site kunnen 
aanpassen. Luc Hamers geeft aan dat hij ook graag een uitnodiging ontvang voor deze inwijzingsavond. 
 
Introductiecommissie 
 
Anish Bosch, legt uit dat er dit jaar een “Alcuinus-Camp-Trip” heeft plaatsgevonden in plaats van het traditionele 
Ersti-Kamp. 
 
Arjan Gelissen stelt wederom voor om de Introductiecommissie samen te voegen met de Activiteitencommissie. 
Dit verzoek werd reeds op een Bestuursvergadering als ook op de vorige Algemene Ledenvergadering 
afgewezen. 
Ruud Rademakers legt uit dat hij het niet eens is met dit voorstel, omdat, als onze vereniging later weer meer 
leden krijgt, deze commissie weer van groot belang zal zijn. Daarnaast helpt deze commissie om het bewustzijn 
instant te houden dat er ieder jaar een introductie voor Erstsemesters moet plaatsvinden, ook als er weinig 
Erstsemetsers zijn. 
Ike Baaten doet het voorstel om het concept “Introductie” te documenteren en op deze wijze de commissie “in te 
vriezen” en op te heffen. 
 
Er wordt per handopsteking gestemd voor het samenvoegen van de Introductiecommissie en de 
Activiteitencommissie. Het voorstel wordt opnieuw afgewezen (3 stemmen voor, 4 tegen, 1 onthouding). 
 
Pauze van 21.16u tot 21.27u. 
 
Lustrumcommissie 
 
Ruud Rademakers, coördinator van de Lustrumcommissie, vertelt dat het Lustrum 2009 een zeer geslaagde 
activiteit was. De vereniging heeft zelfs een aanzienlijk bedrag overgehouden aan deze activiteit. Dit vanwege de 
boven verwachting hoge inkomsten uit sponsoring voor het Lustrum. 
 



De enige momenteel nog lopende zaak binnen de Lustrumcommissie is het terugvorderen van het geld van de 
geannuleerde order van een aantal speldjes. Vanwege deze zaak kan de Lustrumcommissie (nog) niet worden 
opgeheven. 
 
Voorlichtingscommissie 
 
Arjan Gelissen voert het woord namens de Voorlichtingscommissie hij geeft aan dat de gebruikelijke scholen weer 
zijn bezocht dan wel binnenkort worden bezocht. 
 
Arjan Gelissen vertelt verder dat hij vandaag een groep leerlingen van een middelbare school uit Rotterdam heeft 
rondgeleid door de RWTH (deze heeft Arjan gecontacteerd via het Nederlandstalige gedeelte van de RWTH-
website). 
 
Arjan Gelissen stelt voor om de jaarlijkse centraal georganiseerde meeloopdag te laten plaatsvinden op een 
woensdag in begin me. Hij vraagt alle leden, in het bijzonder de leden van de Voorlichtingscommissie, om 
meewerking aan deze meeloopdag. 
Ruud Rademakers doet het voorstel om aansluitend aan deze meeloopdag met alle scholieren en organisatoren 
een bezoek te brengen aan onze verenigingskroeg “Sowiso” in de Pontstrasse. Arjan Gelissen zal dit item 
integreren in de meeloopdag. 
Ben A´Campo vraagt naar het verloop van de Studieninformationstag (Dies Academicus). Arjan Gelissen zegt dat 
het concept waarschijnlijk het zelfde zal zijn als vorig jaar: een infostand voor Nederlanders in het SuperC en 
presentaties voor Nederlandse scholieren in het zaaltje van de Zentrale Studienberatung. Hij vraagt de leden van 
de verenging weer om medewerking (bezetten van de infostand in het SuperC). 
Verder meldt Arjan Gelissen dat er dit jaar beduidend minder interesse is voor het studeren op de RWTH (minder 
belangstelling op de voorlichtingsavonden op middelbare scholen en minder informatieaanvragen per e-mail). 
 
Wendy Robben wijst de voorlichtingscommissie op het belang van het komende forum over studeren over de 
grens (Duitsland-Nederland) dat volgende week (22 april 2010) plaatsvindt. Hier zullen vele vertegenwoordigers 
aantreden, waaronder medewerkers van de provincie Limburg en de Rektor van de RWTH. 
 
Ruud Rademakers vertelt dat het plan bestaat om, ten minste met het bestuur van de Activitas, nog een 
voorbespreking te voeren alvorens bij dit forum aan te treden. 
 
Beachvolleybal-werkgroep 
 
Luc Hamers vertelt dat de huur van het beachvolleybalveld inmiddels dermate hoog is dat er niet meer wordt 
gebeachvolleybald. Hij deelt mede dat de beachvolleybalwerkgroep bij deze wordt opdoekt. 
 
Mountainbike-werkgroep 
 
Er wordt medegedeeld dat Rooky Anish Bosch nog stééds een Rooky is binnen de Mountainbike-werkgroep. 
 
Pumpingsquat-werkgroep 
 
Ben A´Campo deelt mede dat de Pumpingsquat-werkgroep zicht momenteel bezig houdt met “core-stablitiy”: het 
trainen van de onderliggende buikspieren. 
 

8a. Bestuursverkiezingen 

 
Het bestuur blijft zittend, omdat er geen nieuw verenigingsjaar aanbreekt en geen van de bestuursleden voortijdig 
aftreed. 
 

8b. Stemming toelating nieuwe leden 
 
Er vinden op deze Algemene Ledenvergadering in dit kader geen stemmingen plaats. 
 



9a. Samenstelling van de commissies en werkgroepen 
 
Accie 
Bram Faaij neemt bij deze het stokje van Ben A´Campo over als coördinator van de Activiteitencommissie: 
 
Bram Faaij  (coordinator), Ben A’Campo, Chris Beckers, Tim Lauterbach, Ruud Rademakers, Anish Bosch 
 
Actueelwerkgroep 
Anish Bosch, Chris Beckers, Ruud Rademakers, technische ondersteuning: Tim Lauterbach 
 
Internetcommissie 
Tim Lauterbach (coördinator), Chris Beckers (vice-coördinator), Roy Dolmans, Ruud Rademakers, Luc Hamers 
 
Introductiecommissie 
Anish Bosch (coördinator), Ruud Rademakers, Bram Faaij, Chris Beckers 
 
Lustrumcommissie 
Ruud Rademakers (coördinator), Ben A´Campo, Arjan Gelissen, Anish Bosch, Chris Beckers 
Namens de OHB: Ike Baaten, Frans Kremer, John Pennings, Henk Wagenaar, Roy Dolmans, Luc Hamers 
 
Voorlichtingscommissie 
Arjan Gelissen (coördinator), Ben A’Campo, Bram Faaij, Chris Beckers, Henri Hazen, Anish Bosch,  
Lotte Cuperus. 
Namens de OHB: André Xhonneux, Benjamin Wilkosz 
 
Beachvolleybal-werkgroep 
Deze werkgroep is eerder in de vergadering opgedoekt. 
 
Mountainbike-werkgroep 
Ben A´Campo (god), Bram Faaij (technische leiding), Ruud Rademakers (die-hard), Anish Bosch (nog steeds 
rooky) 
 
Pumpingsquat-werkgroep 
Ben A´Campo, Chris Beckers 
Namens de OHB: Benjamin Wilkosz 
 

9b. Benoeming nieuwe kascontrolecommissie 
 
De nieuwe kascontrolecommissie wordt gevormd door Carina Ramakers en Bram Faaij. Deze nieuwe 
kascontrolecommissie wordt per handopsteking (6 stemmen voor, 2 onthouding) goedgekeurd. 
 

10. Uitdelen attenties 

 
Er zijn op deze Algemene Ledenvergadering geen attenties uit te delen. 

 

11. Rondvraag 
 

- Ben A´Campo stelt voor om na deze vergadering een bezoek te brengen aan een wat rustiger café: de 
Domkeller. Dit voostel wordt aangenomen. 

- Anish Bosch herhinnert iedereen aan het Pannenkoekwerp-tournooi aanstaande zondag. Er zal waarschijnlijk 
onderscheid worden gemaakt tussen “naturel-werp-pannekoeken” en “belegde-gooi-pannekoeken”. 

- Anish Bosch merkt (zeer neutraal) op dat hij het enige bestuurslid is dat in pak is verschenen. 

- Ike Baaten meldt dat hij foto´s van het afgelopen Lustrumfeest heeft meegebracht. Tevens is hij bezig met het 
verzamelen van de foto´s die tijdens het Lustrum op de presentatie met oude foto´s zijn getoond. Verder meldt 
hij dat Rob Oligschlaeger nog een zéér groot aantal foto´s en dia´s heeft die niet in zijn foto-verzamelactie in 
het kader van het Lustrum zijn opgenomen. 

- Ike Baaten meldt dat ook recentere foto´s (gemaakt door de “huidige generatie” van de Activitas) moeten 
worden gearchiveerd. 



- Ike Baaten merkt op dat het moeizaam blijkt te zijn om een bijeenkomst van de disputen “Limburgia” 
(Oudheren) en het Cup A Soup Front te plannen. De leden van het Cup A Soup Front geven aan alle in hun 
kunnen te geven om tot een concrete datum voor een bijeenkomst te komen. 

- Bram Faaij deelt mede dat hij het een “leuke ALV vond”. 

- Chris Beckers bedankt Ike Baaten voor zijn (verre) komst naar deze Algemene Ledenvergadering. 

- Chris Beckers merkt op dat de voorzitter de Algemene Ledenvergadering opvallend snel weet te laten 
verlopen op een avond als deze waarop een Shuttle-Party in de stad plaatsvindt. 

- Arjan Gelissen roept een ieder op om deel te nemen aan de activiteit met de Luxemburgse 
studentenvereniging. Tevens vraagt hij een ieder om even mee te helpen om het zaaltje waar de vergadering 
heeft plaatsgevonden netjes achter te laten. 

- Carina Ramakers merkt op dat ze graag eens wat foto´s van activiteiten zou terugzien. De nieuwe coördinator 
van de Actvititeitencommissie, Bram Faaij, neemt meteen het initiatief om een fotoavond op het programma te 
zetten. 

 

12. Sluiting 
 
Ruud Rademakers, voorzitter, bedankt een ieder voor zijn/haar aanwezigheid en sluit de vergadering om 21.21u 
en nodigt een ieder uit om nog even de stad in te gaan (Domkeller). 
 
 
 

Praeses:      Abactis: 

 

 

 

 

 

Ruud Rademakers     Chris Beckers 

 



Bijlage 1 

 

Financieel verslag 1 oktober 2009 t/m 31 maart 2010 

 
Contributie: 
11 leden, 2 vrienden en 1 erstsemester hebben het afgelopen wintersemester de contributie ter hoogte van € 20,- 
betaald. Een lid heeft de contributie aan het begin van het SS2010 betaald. 
 
SSCTH: 
De met het aantal leden samenhangende ondersteuning van de stichting voor het academisch jaar 2009 / 2010 is 
nog niet ontvangen. 
 
Oudherenbond: 
Uitgaven gerelateerd aan activiteiten georganiseed door de oudherenbond. Het afgelopen wintersemester zijn hier 
echter geen kosten gemaakt. 
 
Bestuur: 
Kosten die gemaakt zijn tijdens de vorige ALV: porto uitnodigingen, kopieerkosten, bier & fris, materiaalkosten 
bullen en een presentje voor een erelid. (in totaal € 23,01) 
Verenigingsrondje à €46,50 na afloop van de ALV. 
 
Accie: 
Declaraties voor de verschillende activiteiten: 
 
- Alcuinus Camptrip: zie Introductiecommissie 
- Madsint: € 41,65 voor snoepgoed en drank 
- Bezoek aan de kerstmarkt: € 54,00 
- Tweede bezoek aan de kerstmarkt: € 17,10 
- Inschrijfgeld + Borg Batavierenrace 2010: € 310,00 
- Bowling in Karambolage: € 104,60 
 
Voorlichting: 
In totaal voor € 29,52 aan reiskostenvergoedingen en fris tijdens een voorlichtingsstragie bespreking met het ohb-
bestuur. 
 
Introductie: 
Het ESK is dit jaar opgenomen in de Camptrip begin dit semester naar Woffelsbach. De vermelde inkomsten 
bestaan uit de eigen bijdrage van de deelnemers en teruggave van statiegeld. De bijdrage van de verenining voor 
de Camptrip bedroeg € 52,67. 
 
Verenigingsavond: 
De verenigingsavond in oktober viel samen met de Camptrip, in November met het lustrumfeest, in december met 
de Madsint. In Januari en Februari vond er geen verenigingsavond plaats. In maart werd er wel een 
verenigingsrondje gegeven in de Sowiso à € 44,60. 
 
Vaste lasten: 
Interpolis bedrijvencontactpolis: de vierde kwartaalbijdrage 2009 à € 29,77 en de eerste kwartaalbijdrage van 2010 
à € 29,77. 
Bijdrage Kamer van Koophandel 2010: € 26,14 
 
ABN-Amro: 
In totaal is het er over het jaar 2009 € 40,75 aan rente op de spaarrekeningen ontvangen. 
De kosten voor de pinpas bedragen € 1,25 per maand, het afgelopen semester dus € 7,50 + € 1,50 debetrente 
over de bestuursrekening. Tot slot zijn er eenmaal € 5,00 euro pinkosten bij de Sparkasse Aachen afgeschreven. 
Internet:  
De kosten van de internet domeinnaam www.alcuinus.de en de daaraan gerelateerde diensten voor de eerste 
helft van 2010 bedroegen € 57,00. De vergoeding door de Stichting is nog niet ontvangen. 
 
Lustrum: 
Zie de bijgevoegde evaluatie van de begroting van het lustrumfeest. 

http://www.alcuinus.de/


Het grootste deel van de deelnamebijdrage van de gasten en de ondersteuning van de Stichting en van enkele 
sponsoren zijn in het SS 2009 al overgemaakt ( In totaal € 8450,-). In totaal zijn er voor €314,18 aan uitgaven in 
het SS 2009. Het grootste deel van de uitgaven werd het afgelopen WS 09/2010 gedaan, namelijk: € 14684,22. 
Verder waren er nog inkomsten (voornamelijk sponsorbijdragen) ter hoogte van € 6365,17. Om op de 
totaalbedragen die in de evalutie staan te komen, moeten de in- en uitgaven van beide semesters bij elkaar 
opgeteld worden.  
 
Opgemerkingen: 
- Bij de inkomsten moet ook de € 1300,- die door de Activitas de afgelopen vijf jaar gespaard zijn opgeteld 

worden. 
- Op de evaluatie is ook de retournering van de geannuleerde order voor de speldjes onder de inkomsten 

vermeld, dit bedrag van € 208,19 is echter nog niet geretourneerd. 
 

Uiteindelijk blijft er een positief saldo van € 1324,96 over. 
 
Actueel:  
Het afgelopen semester is tweemaal een Alcuinus Actueel uitgebracht de totale kopieerkosten bedragen: € 31,40. 
 
Diversen: 
Ter ere van het 50-jarig bestaan van Alcuinus heeft prof. dr. H. Breuer een symbolische Semesterbeitrag van € 
500,00 aan de vereniging geschonken. Nogmaals hartelijk dank! 
In het wintersemester 08/2009 is Roy het initiatief gestart om in het eerste (gratis) jaar van het ohb-lidmaatschap 
nog éénmaal een bedrag ter hoogte van de contributie € 20,- aan de Activitas te betalen. Bovendien werden er 
door Roy en Luana nog enkele 'extraatjes' betaald. Als aspirantlid van de ohb heeft Patrick incl. 'extraatjes' nu ook 
€ 50,00 overgemaakt. 
 
Overzicht: 
Op 31 maart 2010 bedroeg het eigenvermogen van de vereniging € 1466,23. Hiervan: 
- € 99,99 op de bestuursrekening 
- € 12,55 in kas en 
- € 1353,69 op de verschillende spaarrekeningen 
 
 
 
 
 
Ben A´Campo 
Quaestor (Penningmeester) K.A.V. Alcuinus 
 
 
 
 
 

 



Financieel verslag (vervolg) 

 

 

 

 

 

 

 



Bijlage 2 

 

Financieel overzicht Lustrum 2009 

 


